



# Protokoll Styremöte LP2 LV6

## Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson

## 1. Formalia

- i.** Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl. 11:58
- ii.** Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii.** Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv.** Inadjungeringar – Nej
- v.** Veckans grej – Från noll till två på mindre än 24h.

## 2. Dagsformsrunda och lägeskoll

**Malin:** Mår bra lite TPL men blir bättre

**Hanna:** Hög motivation! Limitless mode är igång!

**Alex:** Mår bra, problem löser sig – speciellt skolan taggad på Linköping

**Martin:** Jobbig vecka men helgen skall bli najs!

**Leon:** Jag mår bra, allt utöver det är oklart.

**Gustav:** Mår bra känns lugnt inför ikväll, tror allt löser sig, ser fram emot efter sektionmötet

**Tage:** Mår bra taggad på att komma iväg.

## 3. Meddelanden

KfKb6 gav oss i styrelsen stora eloger för vårt arbete det gångna året. Vi tar åt oss allt och tackar så mycket.



Leon har löst en choklad kalender till styret då han nu lämnar oss för Chile, vi är ledsna.

#### 4. Post

LoB faktura till Jubiléet

#### 5. Mötesrapporter

**Alla,**

**Alex,** Sn möte, diskuterade kontinuiteten, skrev upp preliminär verksamhetsplan, nya masteransvariga var där, Badhri. Han hade lite frågor om det nya masterutskottet. AuBt, Calle Franzén gör sin grej, diskuterade nya omstruktureringen av Bt mastersprogrammet.

**Gustav,** Möte med Julia gällande sektionmötet, diskuterade inval och lite annat. Sista KU, snackade mycket ledarskap och utvärderade hur året/halvåret gått för alla ordförande.

**Malin,** Möte med Ernst & Karg, utvärderade KARM och hela verksamhetsåret, blir underlag för kontinuiteten till nästa års sittande. Inga stora kritiker mot KARM i år vilket var skönt.

**Hanna,** Möte med KAOS gällande Luleå vilket gick mycket bra, de hade förståelse över var vi står i frågorna. Möte med KK om hur deras ekonomi gått senaste tiden. Möte med Valberedningen om hur arbetet fungerat senaste Läsperioden, deltagande på arrangemang, har inte alltid setts som de tagit sitt arbete på allvar.

**Leon,** SU möte där Bruno, Jämställdhetsansvarig från Kåren, var med. Diskuterade de nya skyddsronden. Satt med på Skrubben rådets möte där dokumenten fastslogs. Hade även lite frågor till styrelsen om vad som kan göras i rummet.

**Martin,** Kassörmöte, gick bra, poängterade vikten av kontinuiteten och överlämningen så nästa års kassörer får en bra start.

#### 6. Avstämning av att-göra-listan

**Alla,** Slängt saker från förrådet och styretrummet.

**Gustav,** förberett inför sektionmötet, pratat med Julia, hjälpt till med nya föreningen,

**Malin,** kontinuitet och fixat inför medarbetarsamtal

**Hanna,** nya nycklarna kanske inte kommer förens i januari, sammanställt hur mycket nyckeldepositionen ligger på, möte om lokalt pHadderkontrakt – står över det, fixar med kontinuitet,



**Tage**, kontinuitet, fixat accesser till hemsidan, börjat bygga på fotogalleriet.

**Alex**, spelkväll igår var lyckat, skrivit kontinuitet,

**Leon**, Kommittékontakt, lite kontakt med Liritzi gällande möjlighet till internet i Skrubben, fått en offert gällande sektionslokalerna

**Martin**, förberett den ekonomiska redovisningen för mötet, bokföringskväll, saknas mycket periodpapper för dem bokföringar som skall revideras, klagat på banken.

## 7. Val av representation

Ingen

## 8. Diskussion - Sektionsmötet

Känner oss förberedda, lagt upp lite strategier för hur voteringar kan skötas. Tänkt på hur vi skall svara på de frågor vi kan tänkas få gällande våra punkter, verksamhetsplan, budget etc.

Vad gäller den nya föreningen så kan det komma frågor om det inte skall fastslås mer formellt. Men känner att det i nuläget är mer för att göra en intressekoll om det skall fastslås.

## 9. Diskussion - Inför Polystyren

Bussen går 12:10 från Nils Ericsson Terminalen och vi landar runt 16:30 i Linköping. Lite mer formellt detta året vi ska på middag på fredag kväll och på lördag är det mer workshop med finsittning på kvällen.

## 10. Diskussion - Intervjuer till Utskotten

På tisdag (13/12) första intervju 17:15, vi träffas strax innan och vi träffas strax innan och förbereder lite.

## 11. Övriga frågor

- i. Renoveringsoffert - vi har fått en offert om det vi önskat få gjort, frågetecknet ligger på att kostnaden för barrenoveringen var stor. Dock verkar det övriga ligga inom de områden vi trott. Saknades dock kostnad för tyghängare. Gustav tar över kontakten med bemanningsföretaget.



## **12. Mötets avslutande**

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl. 12:55